
POLICKÝ  
ZPRAVODAJ               září 2020 

„Teplé září – dobře se ovoci i vínu daří.“ 

  

Martina Došková 

Jak to bylo v Policích 
Letošní tříkrálové koledování v Policích probíhalo 
za krásného slunečného počasí, což byla odměna 
za loňské velmi mrazivé počasí. Jako už po mnoho 
let chodily tradičně čtyři označené skupinky 
koledníků. V první řadě chci poděkovat Vám vš

Komunikace na Výpustě 
Na zasedání zastupitelstva, které se konalo 11. 
srpna byl schválen úvěr na tuto akci ve výši 4 mil. 
korun. Obec chce dokončit v této stavební lokalitě 
kvalitní cestu včetně odvodu vody vzhledem k již 
bydlícím obyvatelům a dokončovaným rodinným 
domkům. 

Další polní cesta dokončena 
Koncem srpna byla dokončena výstavba nové polní 
cesty HC7, která vede od cesty na Kozaru směrem 
k brodu Kozarského potoka. Dále se pokračuje ve 
výstavbě polní cesty směrem k pískovně, jejíž 
realizace je naplánována do konce října. 

Střed obce je bezpečnější 
Se začátkem školního roku byl dokončen chodník  
od točny k rozcestí pod prodejnou Jednoty. Tento 
úsek navazuje na již provedené opravy chodníků 
pod točnou a od rozcestí směrem na horní konec.  
U chodníku byla vybudována nová plakátovací 
plocha, a ještě bude vybudováno veřejné osvětlení. 

Karel Hlavica, starosta 
                                                                       

 
 

Volby do zastupitelstev krajů se budou konat  
v pátek 2. října od 14:00 do 22:00 hodin a v sobotu 
3. října 2020 od 8:00 do 14:00 hodin.  Volební 
místnost bude v zasedací místnosti Obecního úřadu 
Police. Voličem je občan ČR, který alespoň druhý 
den voleb dosáhl nejméně 18 let a je přihlášen 
k trvalému pobytu v obci náležící do územního 
obvodu kraje. Volič prokáže svou totožnost a státní 
občanství platným občanským průkazem. Hlasovací 
lístky budou voličům doručeny do schránek 
nejpozději 3 dny před konáním voleb. V případě 
ztráty nebo poškození hlasovacích lístků obdrží volič 
nové hlasovací lístky ve volební místnosti.  

Renata Vajglová, zapisovatelka OVK 

                        
 

 

 Volby do zastupitelstev krajů 

 Zprávy z obce 

 Demolice RD č. p. 51 

 
Obec Police realizuje v letošním roce demolici 
rodinného domu č. p. 51, která je ve špatném 
technickém stavu ohrožující okolí a nemůže sloužit 
jako objekt k bydlení. Projekt „Demolice rodinného 
domu č. p. 51“ je spolufinancován ze státního 
rozpočtu ČR z programu Ministerstva pro místní 
rozvoj ČR. Celkové náklady jsou ve výši 820.891,16 
Kč. Dotace činí 70 % z uznatelných výdajů. 
Provedením této akce za dotační podpory dojde 
ke vzniku nového revitalizovaného prostoru – 
nezpevněné plochy pro příležitostné parkování  
s novým sběrným hnízdem pro ukládání tříděného 
odpadu s odděleným oddychovým místem  
pro občany a turisty s novou zelení, lavičkou  
a stojanem na kola.                                                                         
 

 

 
Obec Police realizuje v letošním roce stavební 
úpravy spočívající v opravě a rekonstrukci 
nevyhovujícího technického stavu ZŠ a MŠ Police. 
Projekt „ZŠ Police – stavební úpravy, zlepšení 
nevyhovujícího technického stavu konstrukcí“ je 
spolufinancován ze státního rozpočtu ČR  
z programu Ministerstva finanční ČR. Celkové 
náklady jsou ve výši 4.208.440,50 Kč. Dotace činí 
90 % z celkových výdajů. Provedením této akce  
za dotační podpory dojde k opravě celého 
komplexu školy včetně úprav zázemí, tj. hlavní 
budovy a přístavby spočívající v zateplení, nové 
fasádě, odvodnění, výměně stávajících kotlů  
a ohřívače TUV a požárně bezpečnostních prvků. 
Realizací projektu dojde ke komplexnímu zlepšení 
technického stavu s cílem zvýšení bezpečnosti při 
užívání objektu a energetickým úsporám celého 
funkčního celku. 

 

 ZŠ Police – stavební úpravy 



 

 

 

 Zprávy ze školy 

 Pozvánky 

  

BENEFIČNÍ POCHOD 
Tým TJ Police zve všechny fanoušky a příznivce 
fotbalu na benefiční pochod na Lysou horu v rámci 
akce s nadačním fondem Jonášek, který se 
uskuteční v sobotu 19. 9. 2020. Přihlášky  
do autobusu, který bude pro tým a fanoušky 
přistaven ve Valašském Meziříčí a veškeré 
podrobnější informace na telefonu 608 080 689. 
Startovné v podobě trika v ceně 300,- Kč. Přihlásit 
se na tuto akci je nutné nejpozději do 6. 9. 2020. 

Martin Sarkozy, trenér TJ Police 

Polický okruh – memoriál Ley Menšíkové 
Již 9. ročník terénního závodu horských kol „Polický 
okruh“ se pojede v sobotu 26. září 2020. Organizace 
závodu se opět ujala pořadatelská trojice: Obec 
Police, SDH Police a Spolek Klenot Police. Hlavní 
sponzoři závodu jsou: Zlínský kraj, Mikroregion 
Valašskomeziřičsko-Kelečsko, Váhala a spol.  s r.o. a 
MS Technik spol. s r.o. 

 
 
V letošním ročníku dojde k několika změnám  
v organizaci závodu. V kategorii dětí jsme přidali 
jednu kategorii, tak aby se snížily věkové rozdíly dětí. 
Soutěžit budou děti v kategoriích: 0-4, 5-6, 7-9, 10-
12, 13-15. Startovné pro děti do 15 let činí 50,-Kč  
a není potřeba registrace na webu DTB série. Ostatní 
kategorie zůstaly nezměněny, registrace již probíhá 
na stránkách www.dtbserie.cz. Zaregistrovat  
a zaplatit startovné převodem z účtu, které činí 250,-
Kč, je možné do 24.9.2020. Po tomto datu již jen  
na místě v den závodu od 11:00 hod. za 300,- Kč.  
V ceně startovného je občerstvení.  Start závodu dětí 
je ve 12:00 hod. Start hlavního závodu v 15:00 hod. 
Ke změně dojde na trati závodu. Adrenalinová 
Tobogán sekce ve Stráni bude rozdělena na dva 
proudy – rychlý sjezd pod Stráň a pomalejší objezd 
lesa pro méně zdatné bikery.  Občerstvení pro 
závodníky a diváky je zajištěno v prostorách 
klubovny. Hledáme dobrovolníky do pořadatelské 
služby! Přihlásit se můžete na obecním úřadě. 

Milan Gerla, ředitel závodu 
 

 
 

      Nový školní rok na polické škole jsme letos 
přivítali s jednodenním zpožděním. Vzhledem  
k probíhající rekonstrukci školní budovy bylo  
na úterý 1. září 2020 vyhlášeno ředitelské volno. 
Jelikož probíhá zateplení školní kuchyně a bylo 
zapotřebí upravit polohu oken, doba stavebních 
prací se prodloužila. Plno stavebních prací už je ale 
hotovo, například zateplení půdních prostor, nově 
položená dlažba před třídami v prvním patře či 
omítnutí venkovního pláště a oplechování střechy. 
Došlo také k výměně kotlů, dveří na zahradu  
a stropních oken v kuchyni. Stavební práce by měly 
probíhat do konce září. 
       A protože nový školní rok nemůže čekat, až 
budou všechny opravy hotové, ve středu 2. září 
společně s dětmi a žáčky jsme přivítali nejen nový 
školní rok, ale také nové paní učitelky  
v pedagogickém sboru. V mateřské škole nastoupila 
paní učitelka Lenka Pavlíková, do družiny a  
do základní školy paní učitelka Mgr. Bc. Anežka 
Žilinská. V lavicích v letošním školním roce zasedlo 
20 školáčků, z toho 9 prvňáčků. Mateřskou školu 
navštěvuje 20 dětí. Vzhledem k většímu počtu 
prvňáčků se letos změnilo i složení ročníků ve třídě 
– I. třída - 1. a 4. ročník, II. třída - 2. a 3. ročník. 
      Ani letos se nevyhneme dodržování zvýšených 
hygienických a bezpečnostních opatření. Doufáme, 
že letošní školní rok proběhne v klasické formě, bez 
komplikací, a že vše společně zvládneme pozitivním 
a zodpovědným přístupem.   
      Všem dětem, žáčkům, rodičům a polickým 
občanům přejeme pohodové babí léto, úspěšný 
vstup do nového školního roku a hlavně zdraví, 
spokojenost a dny plné sluníčka. 

   Mgr. Lucie Kristová, ředitelka školy  
 

PŘEDNÁŠKA 
Ve čtvrtek 24.9.2020 proběhne na OÚ v 18:00 
hodin přednáška na téma – První pomoc.  
Přednášející bude paní Renata Michnová, zdravotní 
sestra z Rychlé záchranné služby Valašské Meziříčí. 
Přednáška proběhne v rámci projektu – Obec 
přátelská seniorům – sebou SENIORKarty, doplníme 
i účast na již proběhlých akcích. 

Markéta Stříteská, předsedkyně kulturní a sociální komise 

http://www.dtbserie.cz/


 

 

 

Lidé v naší dědině 

 

  

 
 

Irena Wall 
„posel dobrých zpráv“ 

 
Nebydlíte sice v Policích, ale pro obyvatele i dalších 
vesnic, jste nejvíc očekávaným ranním poslem 
zpráv, dobrých i špatných. Jak jste se stala 
„pošťákem“? 
V životě nastalo období, kdy se ukázalo, že mé 
jistoty nejsou tak jisté. Přišla jsem o dlouholetou 
práci, ne vlastní vinou. A tak jsem se stala 
pošťákem. A právě v tomto kraji. Začátky byly 
nelehké, drsná zkušenost po čtrnáctiletém sezení  
v kanceláři. " Ale co Tě nezabije, to Tě posílí " se říká 
a platí to i pro mne. 
Z dětství si pamatuji pošťáka jezdícího na kole v 
černém vlajícím plášti, přes rameno velkou 
koženou brašnu a s úsměvem na tváři… 
Tohle povolání je pro mne poslání. Mám ráda 
smysluplnou činnost a zde se opravdu cítím 
potřebná. Stále je spousta starších lidí, kteří se  
v téhle komunikační přetechnizované době ztrácí. 
Neumí si všechno zařídit přes internet a čekají  
na toho pošťáka, který už tedy bez kola a pláště 
přijde a vše potřebné jim zařídí. Já osobně se  
k lidem chovám jako oni ke mně. Chvíli to trvá 
získat si patřičnou důvěru, ale až tohle nastane je 
to skvělé. Stanete se vlastně součástí jejich 
každodenního života. A lidé jsou vstřícní a hodní. 
Říká se, že „pošťák zvoní vždycky dvakrát“! 
Ano to jsem slyšela. Já troubím, zvoním na všechny 
zvonky, klepu na okna, občas obcházím dům  
i zahradu. A přes všechnu snahu stejně občas 

slyším negativní reakce. Člověk se ovšem všem 
nezavděčí...Ale moji klienti jsou povětšině zlatí a 
znalost místního prostředí je v tomto povolání  
k nezaplacení. 
Stejně to bylo napínavější, když lidé očekávali dopis 
a nebyl internet… 
Napínavé je to i dnes. Většinou se setkávám se 
staršími lidmi, důchodci. Pak hodně s ženami, které 
jsou doma s dětmi. Tihle lidé jsou v pohybu 
omezení, a tak taky čekají :-). V době nedávné 
"koro" to bylo hrozně viditelné ta naše potřebnost. 
Lidé se báli "vystrčit nos z domu" a my jsme byli 
spojka mezi nimi a venkovním světem. 
Jste ve stálém kontaktu s lidmi a nepřímo na ně 
působíte… 
Úsměvem a profesionalitou. Jsem takový 
hromosvod nálad, mnohdy první na ráně :-). Jak je 
v této době hrozně moderní nadávat na poštu (a 
samozřejmě nejen na ni), tak já, jako první na ráně, 
to povětšinou slíznu za něco, o čem ani nemám 
páru. Lidi jsou naštvaní na situaci, co se jim 
přihodila a hurá koho nevidí, pošťáka. A na něj :-). 
Já to většinou s úsměvem vyslechnu jim se uleví a 
je po ohni. 
Co je Vaší původní profesí? 
Zahradnice, ale moc se k tomu nehlásím. To bylo 
rozhodnutí mých rodičů. V dospělosti jsem si 
dodělala ekonomické vzdělání a účtování mě živilo 
hodně let. 
Baví Vás vždy, co právě děláte? 
Popravdě vždycky ne. Ale kdo může říct opak? 
Máte zálibu v autech že?! 
Miluju auta. Strašně ráda řídím, což je velké plus  
v této profesi. A miluju stará auta i jedno vlastním. 
A co další varianty zálib?! 
Mám ráda spoustu věcí. Pejsky, chození po horách, 
hudbu, filmy. Snažím se najít aspoň kousek času  
na své aktivity. Ale je to někdy těžké. 
Odkud pocházíte a kde bydlíte? 
Pocházím z Loukova a bydlím ve vedlejší vesničce 
Libosváry. 
Zaznamenáváte rozdíl mezi obyvateli vesnic? 
Vesnice je vesnice. Žádné velké rozdíly zde 
nevidím, snad jen Lázy se trochu vymykají tím, že 
nejsou tak dopravně dostupné. V zimě mám pocit, 
že tam někdy dojedu jen já… 
Určitě máte sbírku zážitků a historek… 
Zážitků je spousta. Třeba když najdete malé sotva 



 

 

 

  

chodící dítě na cestě. O našich čtyřnohých 
kamarádech ani nemluvím. Věčně pouštím 
nějakého pejska domů za branku a naopak, před 
některými musím i prchat. Občas se i stane, že 
musíte někomu zavolat záchranku. A co se týká 
řízení tak to je někdy opravdu adrenalin, hlavně  
v zimě. 
Jak vnímáte Police při svém „průletu“… 
Police jsou moje první vesnice každé ráno. Mám to 
tu ráda, lidi jsou vstřícní, hodní jako ze starých dob. 
Při kupování svačiny mě všichni pouští, neboť paní 
pošťačka spěchá ... To vypovídá o všem. 
Jste vlastně pořád v pohybu na nohách  
i na kolech… 
Pohyb potřebuji k životu. Moje povolání mě 
osobně hodně pomohlo a pomáhá. Je to fyzicky 
samozřejmě i duševně docela náročné. Pohyb mi 
hodně pomáhá čistit hlavu, nevím, jak to napsat, já 
prostě nemám energii řešit žádné zbytečnosti, 
blbiny. Když se na někoho naštvu věřte tomu, že 
po několika kilometrech v nohách nebo i v kolech 
mě veškerá zlost opustí. Energetický výdaj je tu 
opravdu velký. Doporučila bych snad celému světu 
se hýbat. Na mysl to má blahodárný účinek. 
A nějaký zásadní postoj k žití?! 
Miluji svobodu konání, optimismus. Dnešní doba je 
těžká, lidi zapomínají dle mého na vděčnost  
k životu. Je strašně moderní si stěžovat. Já to 
popravdě nesnáším. Máme se na světě moc dobře, 
jen o tom někteří vůbec neví. A moje oblíbená věta 
je - "Na světě je krásně ". 
Znáte Pošťáckou pohádku od Karla Čapka? Hodili 
by s někdy skřítkové, kteří panu Kolbabovi třídí 
poštu… 
Popravdě jsem ji naposledy viděla jako dítě. Ale 
díky za připomenutí. Ráda se zas mrknu. Skřítkové 
by se hodili někdy moc! 
Myslela jsem knihu devatero pohádek. Čtete ráda? 
A jakou nejvíc posloucháte hudbu? 
Viděla jsem ji jen ve filmové podobě. Ale čtu hodně. 
V dětství bylo víc prostoru, četla jsem pohádky, 
dobrodružnou literaturu, Foglara, Maye, zajímá mě 
historie. Teď víc sleduji filmy, miluji české filmy 
např. Slavnosti sněženek, miluji detektivky a jsem 
fanda Járy Cimrmana. V hudbě mám široký záběr. 
Převládá metal, tvrdá hudba mě uklidňuje, ale 
uklízím u Vivaldiho…mám ráda jazz, swing, 80. léta, 
jezdím na rockové fesťáky, živá hudba je 
nenahraditelná… 
Vraťme se k veteránům, máte „kachnu“ Citroëna, 
evokuje nezapomenutelnou scénu z Četníků 

ze Saint Tropez, když řídí sestra představená, to 
auto je úchvatné, to byla motivace? 
Měla jsem velké štěstí a potkala člověka, který toto 
auto vlastnil a nechal mě projet se na polňačce a já 
tehdy neměla ani řidičák. A vznikla láska na celý 
život…záhy jsem si už s řidičákem dovezla „kachnu“ 
až z Loun, to mě bylo 25…To auto je kouzelné, 
přináší radost nejen mně a mým blízkým, lidé  
na nás mávají a smějí se. Množné číslo je záměrné, 
„kachnu“ vlastní i moje dcera, zeť i bývalý manžel, 
jsme kachní rodina. Takoví Hujerovi v kachním 
světě…Jezdíme na kachní srazy, tyhle autíčka 
otevírají dveře, brány, nabízí mnoho možností. 
Letos jsme měli jet na velký mezinárodní sraz 
do Francie, ale bohužel „koro“ se dotklo i tohoto, 
uvidíme příští rok?! 
 

 
 
Byla jste někdy ve Francii na azurovém pobřeží? 
Ve Francii jsem byla dvakrát, ale ve vnitrozemí  
a v Paříži, doufám, že příště bude i „azuro“. 
Dáte na znamení zvěrokruhu? Prozradíte své? 
Dám. Každý z nás je originál, ale přece jen ve 
většině lidí vidím ty rysy, které patří danému 
znamení. Já jsem býk, takový typický… 
Slovo na závěr?! 
Jsme smrtelní, tak na co čekat… 
Děkuji a moc se těším na zimní pokračování 
povídání! 

Foto a text: Jana Janěková 

Ve středu 7. října 2020 proběhne na Obecním úřadě 
v Policích od 7:00 do 17:00 humanitární sbírka. Věci 
prosím zabalte do krabic nebo igelitových pytlů. 
Za vaše zapojení do sbírky děkujeme.  

               Marie Černochová, koordinátor sbírky 
 

 Humanitární sbírka 



 

 

 

 Police v obrazech času 

 Volně pobíhající psi 

 
 

 

Společenská kronika 

Jubileum 
V měsíci srpnu 2020 oslavili svá životní jubilea:  
Anna Skýpalová  75 let  
Petr Zedek   70 let  
Jindřich Vozák  80 let 
Do dalších let přejeme oslavencům hodně zdraví, 
štěstí, pohody a životního elánu v kruhu svých 
nejbližších. 

Narození 
V měsíci srpnu se narodily  
Tereza Winklerová 
Anna Černochová 
Rodičům i dětem přejeme hodně zdraví, štěstí, lásky 
a radosti. 

Svatba 
Dne 8.8.2020 vstoupili do manželství Nela 
Petřkovská a Jakub Kelnar. Na vaší čerstvě započaté 
společné cestě přejeme hodně štěstí, lásky  
a vzájemného porozumění. 
Láska je trpělivá, laskavá, nezávidí, láska se 
nevychloubá a není domýšlivá. Láska nejedná 
nečestně, nehledá svůj prospěch, nedá se vydráždit, 
nepočítá křivdy. Nemá radost ze špatnosti, ale vždy 
se raduje z pravdy. Ať se děje cokoliv, láska vydrží, 
láska věří, láska má naději, láska vytrvá. 
Láska nikdy nezanikne (bible). 

 
 
Úmrtí 
Lidské žití je jako ta růže. Ranní rosa a paprsky 
slunce se dotknou jejího květu a ona se rozvine. 
Zavoní a kvete – kvete a dává radost všem kolem 
sebe. Ale i pro růži čas píše své stránky. Pomalu růže 
uvadá, sklání svou bohatou korunu. V srpnu nás 
navždy opustila paní Dagmar Bialožytová, která se 
aktivně podílela na akcích spolků a dění v obci. 
Dotlouklo srdce znavené a uhasl oka svit. 

Markéta Stříteská, předsedkyně kulturní a sociální komise 

Blahopřání oslavenci 
Za všechnu starost, za všechny vrásky, dobré srdce, 
za všechny dobré činy, jež jsi vykonal, 
za tři děti, jenž jsi s láskou vychoval, 
za optimismus, který rozdáváš, 
za to, jak jsi vždycky skromně žil,  
kéž bys stovku oslavil, za to vše dík. 
 
 
 
 

Svatební dostaveníčko 
Díky výhře v celorepublikové soutěži „Obec 
přátelská seniorům 2020“ se uskuteční na OÚ  
v Policích v sobotu dne 14.11.2020 výstava – Police  
v obrazech času – Svatební dostaveníčko. Prosím 
občany o zapůjčení svatebních předmětů  
na výstavu. Jedná se o svatební dary, svatební šaty, 
obleky, suvenýry aj. Velice děkujeme za fotografie  
a věříme, že máte radost z nové rubriky.  

Markéta Stříteská, předsedkyně kulturní a sociální komise 

 
 

(zařizování průkazek, schůze, péči o dorost a 
mládež, sečení trávy na hřišti aj.). Společně  
s manželkou s láskou vychovali tři děti, jenž 
pokračují v jeho šlépějích.  
Do dalších let přejeme pevné zdraví, radost  
z vnoučat, spokojenost v rodinném kruhu a úsměv 
na rtu.                                   Jménem rodiny Petra Zedková 
 
 

 

Dne 15. 8. 1950 se 
narodil pan Petr Zedek.  
V naší obci se aktivně 
zapojil do sportovní 
činnosti. Angažoval se  
v místním fotbale a  
ve svých volných chvílích 
se podílel na organizaci 

Opět vyzýváme majitele psů, aby své čtyřnohé 
svěřence zajistili před volným pobíháním po obci. 
Se začátkem školního roku je větší pohyb dětí 
v ranní a odpolední době a setkání s velkým psem 
může způsobit otřesný zážitek, ne-li pokousání. Psi 
se vyskytují především na dolním konci, ale rovněž  
i ve středu obce.  

Karel Hlavica, starosta 
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 Odvoz odpadu 

 Sport 

 Mini soutěž JARO 2020  Myslivecký den 

 

Komunální odpad se bude vyvážet ve středu  
9. září 2020, další svoz je ve středu 23. září 2020. 
Svoz pytlů s plastem od domů bude ve středu  
16. září 2020.  
Sběr nebezpečného a velkoobjemového odpadu 
proběhne v sobotu 10. října 2020 na obvyklých 
místech. 

Tělovýchovná jednota Police – spolek zve příznivce 
fotbalu na domácí zápasy podzimní části fotbalové 
sezóny 2020/2021.  
 

Ne 6. 9. Police – Lhotka 16:00 

Ne 20. 9. Police – Branky   15:30 

Ne 4. 10. Police – Kladeruby   15:00 

 
Další utkání podzimní části fotbalové sezóny 
odehraje na hřišti v Policích mužstvo sdruženého 
oddílu Kelč B/Police dorost. 
 

Ne 20. 9. 
sd Kelč B/Police – 
Ratiboř/Kateřinice 

12:30 

Ne 4. 10. 
sd Kelč B/Police – 

sd Hovězí/Huslenky 
12:00 

 
Josef Mikulenka, předseda TJ Police 

V letní přípravě absolvovali fotbalisté Polic Mini 
soutěž JARO 2020. 
Mini soutěž byla zahájena 30. 5. 2020 a vyvrcholila 
závěrečným turnajem, který se 8. 8. 2020 
uskutečnil na hřišti v Policích. Zúčastněné týmy 
byly: Police, Loučka, Branky, Jarcová. Domácímu 
celku se vůbec nedařilo a obsadil poslední 4. místo. 
Celek z Branek obsadil 3. místo. Jarcová se prala  
ve finále s Loučkou, ale na celkové vítězství to 
nestačilo a skončila tak na 2. místě. Celkovým 
vítězem se stala TJ Loučka. Tímto našim sousedům 
gratulujeme k vítězství. 
 
TJ Police, jako pořádající klub, chce touto cestou 
poděkovat všem zúčastněným týmům a také všem 
fanouškům, kteří přišli své týmy podpořit. 
 
V neposlední řadě patří velký dík portálu 
valašskýfotbal.com, který tuto Mini soutěž od 
prvopočátku propagoval. Ve spolupráci s Malda 
poháry – poháry Semetín Jaroslav Malučký, předal 
jako dar vítězný pohár pro celkového vítěze Mini 
soutěže 2020. 
 

 
 

Foto a text: Martin Sarkozy, trenér TJ Police 

Dne 29.8.2020 Myslivecký spolek Jasenec-Police 
uspořádal – Myslivecký den na Kozaře. Počasí nám 
přálo a účast byla velká. Děkujeme všem, kteří přišli 
podpořit myslivecký spolek. Atmosféra byla velice 
příjemná, děti byly spokojené z výher v bohaté 
tombole, mokré z potoka, tak jak se to v lese patří. 
Děkuji Nele a Kubovi z ranče U Hromnice a všem 
myslivcům a jejich rodinám za přípravu. Už teď se 
těšíme na další ročník.  
 

 
 

Jiří Stříteský, předseda MS Jasenec-Police  
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